

Title (en)

DEVICE AND PROCESS FOR CHANGING SKEINS ON A TEXTILE MACHINE.

Title (de)

EINRICHTUNG UND VERFAHREN ZUM WECHSELN VON GEBINDEN AN EINER TEXTILMASCHINE.

Title (fr)

PROCEDE ET DISPOSITIF DE REMplacement DES ECHEVETTES DE MACHINES TEXTILES.

Publication

EP 0548310 A1 19930630 (DE)

Application

EP 92913723 A 19920709

Priority

- CH 208791 A 19910712
- CH 236891 A 19910809

Abstract (en)

[origin: WO9301336A1] The invention concerns loading the creel of a spinning machine. The solutions known from prior art are not all universally applicable and can be complex in terms of positioning. It is therefore proposed that means should be provided for positioning the travelling unit (10) for loading the creel. This is to be done on the one hand by initializing on the creel (2) and on the other, by the use of stored pathways (S1).

Abstract (fr)

L'invention concerne le chargement du râtelier de métiers à filer. Les solutions connues de l'état de l'art ne peuvent en partie pas être universellement appliquées et sont d'un positionnement difficile. Il est donc proposé d'utiliser des éléments permettant de mettre l'appareil mobile (10) en position de chargement du râtelier. Le positionnement est assuré d'une part par une initialisation du râtelier (2) et d'autre part par l'utilisation de trajets mis en mémoire de déplacement (S1).

IPC 1-7

D01H 9/00; D01H 9/18

IPC 8 full level

D01H 9/00 (2006.01); D01H 9/18 (2006.01)

CPC (source: EP)

D01H 9/005 (2013.01); D01H 9/182 (2013.01); D01H 9/185 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9301336A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE IT LI

DOCDB simple family (publication)

WO 9301336 A1 19930121; EP 0548310 A1 19930630

DOCDB simple family (application)

CH 9200139 W 19920709; EP 92913723 A 19920709